
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 6
Chválkovice

Č. 4 / 2024 04. 04. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Kamený Jiří, Mgr., Tuška Jiří, Šavrňák Lubomír, Fišerová Ivona, Bc., Letocha Zdeněk, Mgr.

Omluveni: Pikal Petr, RNDr., Brázda Rostislav

Neomluveni: Mohyla René

Hosté: Barbora Látalová, Lukáš Ambroz, Ing. František Šváb

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Komise schválila program schůze předložený p. předsedou.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
V úvodu jednání byl přítomen zástupce MPO p. Martin Schneider.

3 Vystoupení hostů

3.1 Vysvětlení žádosti o prodej pozemků
Hosté se dostavili blíže osobně vysvětlit svou žádost o odprodej pozemků, proběhla diskuse. Dále viz bod 6.1
tohoto zápisu.

3.2 Návrh na umístění zpomalovacího prahu poblíž křižovatky Šubova x U Pazderny
Ing. Šváb poukazuje na rychlou jízdu aut vyjíždějících ze zadního vjezdu Penzionu (zřejmě zaměstnanci) a
požaduje umístění zpomalovacího prahu u křižovatky ulic Šubova x U Pazderny. Komise vysvětluje, že
umísťování zpomalovacích prahů není městem příliš podporováno, místem projíždějí sanitky, prahy obecně
způsobují hluk a zvýšení exhalací. Nicméně se o něj komise pokusí požádat. Komise se dále obrátí na ředitele
Penzionu, aby požádal zaměstnance o ohleduplnost při projížění přilehlých ulic.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Žádost o koše na psí exkrementy - Předáno.
Možné umístění cyklistického sportoviště "pumptracková dráha" - Předáno.
Žádost o ořez keřů v Kubatově ulici u kontejnerů - Dobrý den, ořez keřů byl zadán k provedení na TSMO.
Labounková

Starší požadavky

Zápis č. 1/2024 ze dne 11. 01. 2024: Ohrazení kontejnerového stanoviště Kubatova ul. - Předáno
Zápis č. 2/2024 ze dne 08. 02. 2024: Žádost o blokové čištění ulice Kubatova - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Následná péče o zeleň a výsadba stromů
Předseda komise informoval o připravované výsadbě nového "vánočního stromu" v zatáčce na Selském
náměstí. Starý strom byl podle informací z magistrátu vykácen kvůli špatnému zdravotnímu stavu. Nový vzrostlý



strom (kolem 5 metrů) snad bude vysazen letos. Připravuje se i obnova břízové aleje na Selském náměstí poblíž
veterinární kliniky, to ale nejdříve v příštím roce.

5.2 Oprava chodníku Selské nám. 8
Předseda informoval o blížícím se předláždění chodníku u "žlutého domu" na rohu Selského náměstí,
objednávka již byla vystavena.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Žádost o sdělení stanoviska k prodeji nemovitých věcí ve vlastnictví statutárního města
Olomouce
část parc. č. 139/39 zahrada o výměře 131m2, 139/2 ostatní plocha o výměře 11 m2 v k. ú. Chválkovice, obec
Olomouc.
Manželé Švábovi, paní Látalová, pan Ambroz.

Usnesení:
Komise souhlasí s prodejem částí parcel č. 139/39 a 139/2 žadatelům jak je popsáno v žádostech v čj:
SMOL/114207/2024/OMAJ/MR/Tom.

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Umístění zpomalovacího prahu u křižovatky ulic Šubova x U Pazderny

V návaznosti na bod 3.1 tohoto zápisu komise žádá o prověření možnosti umístění zpomalovacího prahu na
vozovku u křižovatky ulic Šubova x U Pazderny. Automobily vyjíždějí z objektu Penzionu příliš rychle a ohrožují
bezpečnost osob pohybujících se v přilehlé ulici.

8 Obecné informace
Jednání bylo zahájeno v 18:00 a ukončeno v 19:15 hodin. Další jednání komise se uskuteční dne 9. května
2024 v 18:00 hodin v hasičské zbrojnici ve Chválkovicích.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2024

Datum schválení zápisu: 05. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Kamený Jiří, Mgr.

Zapsal/a:
Letocha Zdeněk, Mgr.

Ověřil/a:
Kamený Jiří, Mgr.


